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Dragør Tennis 
 
Dato/Tid  2023-03-07, kl. 19.00 
 
Sted   Hollænderhallen, Mødelokale 3+4 
 
Deltagere  Bestyrelsen: 
   Joakim Thörring (Formand), JT 
   Eva Thomsen (Kasserer), ET 

Leif Johnson (Bane- og Anlæg), LJ 
Tore Duvold (Ungdomsudvalg), TD 

   Charlotte Gottlieb Thörring (Sekretær), CGT 
   Afbud fra Bestyrelsen:  

Claes Clevin (Menigt bestyrelsesmedlem), CC 
Jacob Krogh (Seniorudvalg), JK 

 
 21 medlemmer 

 
1. VALG AF DIRIGENT 
Hans Petersen blev valgt som dirigent og konstaterede efterfølgende, at 
Generalforsamlingen var indkaldt i henhold til klubbens vedtægter. Dermed blev 
Generalforsamlingen erklæret for gyldig.  
 
2. FORMANDENS BERETNING 
2023 er på mange måder et normalt år – efter et par Corona-ramte år, hvor Dragør Tennis 
nød godt af folks lyst til at dyrke udendørs idræt. Denne effekt er nu aftaget og i 2023, endte 
vores medlemstal på 568, hvilket er en tilbagegang på 17 medlemmer (3%) set i forhold til 
2022.  
 
I 2023 blev der afholdt en ekstraordinær Generalforsamling, hvor der blev givet tilladelse til 
etablering af et automatisk vandingsanlæg. Fordelene ved sådan et anlæg er mange – men 
af primære ting kan nævnes: mere jævn vanding på tidspunkter, hvor fordampningen er 
minimal. Det bør alt andet lige give en længere virkning på banerne, der som følge heraf 
forventes at være lettere at holde.  
 
Af andre istandsættelser kan nævnes nyt fyr – og hermed et farvel til et efterhånden 
tvivlsomt gasfyr.  
 
Et par highlights vedr. vores Ungdomsafdeling: 

- Mere end 200 børn og unge i alle aldre og på alle niveauer (familietennis, 
tennisskole og boblere) 

- 9 udendørshold fra U10 til ungsenior 
- 6 indendørshold – heraf to i samarbejde med Køge Tennis og Padel Klub 
- U12 drenge vandt guld ved SM 
- 10 meget aktive turneringspillere 
- 3 DTF-turneringer på klubbens anlæg 
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- Mange sociale aktiviteter: Sommercamps, Day camps, juleturnering, træningslejr i 
Båstad 

 
Et par highlights vedr. vores Seniorafdeling: 

- Fornyet gejst omkring senior/veteran-arbejdet i bestyrelsen med Jacob Krogh ved 
roret 

- 2. Div Damer sluttede i midten af 2. division, og herrerne rykkede fra 3. til 2. division 
- Liga 3 sluttede også i midten af deres række 
- H-holdet sluttede på 1. pladsen / Senior Serie 5 sluttede på 1. pladsen / Motionist 

(double) sluttede midt i rækken ligesom Vet50+ også gjorde det 
- Der blev desværre en lille tilbagegang på tilslutningen i klubbens seniortræning, 

hvorimod formiddagstræningen for motionister havde stor tilslutning 
- Flot afvikling af årets klubmesterskaber med stor opbakning fra publikum (og vejret) 

 
Et par highlights vedr. Sponsor: 

- LJ har etableret en række af sponsorer, som hver især bidraget med windshields og 
økonomiske tilskud. 

 
Herefter ridsede dirigent, Hans Petersen beretningen op, og der kom følgende 
spørgsmål/kommentarer fra salen: 
 
Hvilke medlemmer har vi primært mistet: 
Svar fra Bestyrelsen: Det er fordelt jævnt over de forskellige aldersgrupper – men den 
største tilbagegang ses blandt seniorerne. 
 
Var det en ide, at medlemmer over 80 år fik nedsat deres kontingent – og at eventuelt det 
yngste er gratis? 
Svar fra Bestyrelsen: Det vil vi kigge ind i – men at gøre det yngste medlem gratis er en 
administrativ svær øvelse.  
 
Kan vi ikke gøre noget jordvolden (rundt om U10-banerne og langs bane 9+8)? Evt. få den 
beplantet? 
Svar fra Bestyrelsen: Det er sat i sving, og vi håber, at vi inden for 1-2 uger har fundet en 
løsning. 
 
Ved etablering af det automatiske vandingsanlæg - skal man så stadig vande efter endt spil? 
Svar fra Bestyrelsen: Det er stadig meningen at der skal håndvandes, såfremt banerne 
trænger til det. Men når man møder ind om morgenen, så bør banerne fremstå nyvandede 
og derfor bør banemanden ikke bruge tid på vanding.  
 
Enkelte gange er det blevet observeret, at det har været lidt en ”tam” oplevelse for 
deltagerne på Familietennis 
Svar fra Bestyrelsen: UU har diskuteret sagen for at finde indgangsvinkler til at udbrede 
kendskabet – men også tiltag, der kan gøre det til en positiv og sjov oplevelse. 
 
I forbindelse med et barnebarns træning, stilles der spørgsmålstegn ved kvaliteten af 
træningen.  
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Svar fra Bestyrelsen: Det er et fokuspunkt i UUs arbejde (og den øvrige Bestyrelse) hele tiden 
at øge kvaliteten af træningen og konstant søge at uddanne vores trænere. 
 
Er der blevet gjort overvejelser i forbindelse med Padel? 
Svar fra Bestyrelsen: Vi er begrænset ifm. med arealet på Strandjægervej, og såfremt vi får 
mulighed for indendørsbaner, så vil det nok være ”tennis først”.  
 
Herefter blev formandens beretning godkendt.  
 
3. GODKENDELSE AF DET REVIDEREDE REGNSKAB 
Resultat og Egenkapital 

- Årets resultat blev et overskud på 40 K dkk, hvilket er 70 bedre end budgettet 
- Egenkapitalen er 2,2 M dkk.  
- Resultatet anses for tilfredsstillende 
-  

Indtægter 
- Årets indtægter var 2,0 M dkk, hvilket var -39 K dkk under 2022, og -130 K dkk under 

årets budget.  
- I forhold til budget afspejler indtægterne primært lavere indtægter på senior 

kontingent og træning.  
 
Omkostninger 

- Årets omkostninger var 2,0 M dkk, hvilket var -20 K dkk lavere end 2022, og -184 K 
dkk under budgettet. 

- I forhold til budget har omkostningerne været præget af lavere omkostninger til 
træningsaktiviteter, samt lavere omkostninger til administration.  

 
Likviditet  

- I 2018 var likviditeten under 200.000, hvor den i 2023 var lige knap 1,95 mio. 
 
Spørgsmål fra salen 
Det er jo godt at vi har penge – men Dragør Tennis skal jo ikke være en bank. 
Svar fra Bestyrelsen: Det er korrekt – vi skal ikke være en bank. Men indtil 2023 var det 
usikkert om vi kunne blive på Strandjægervej, hvorfor der ikke i tiden optil er blevet 
foretaget de store investeringer. Det ved vi nu, at vi kan, og derfor er der også lagt planer 
om varige forbedringer og investeringer. 
 
4. GODKENDELSE AF BUDGET SAMT KONTINGENT FOR 2023/2024 
JT gennemgik budgettet for 2024, hvor det primært er at bemærke, at Bestyrelsen forventer 
at indtægter på seniorsiden retter sig op, mens omkostningerne er præget af øgede 
omkostninger til vedligehold af baner og anlæg.  
 
Herefter blev udgettet for 2024 godkendt. 
 
5. FORSLAG FRA BESTYRELSEN 
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Bestyrelsen har gennemgået Dragør Tennis vedtægter og opdateret hvor nødvendigt. Disse 
ændringer blev gennemgået af ET. 
 
Vedtægtsændringerne blev godkendt.  
 
6. INDKOMNE FORSLAG 
Bestyrelsen har ikke modtaget nogle forslag. 
 
7. VALG AF OG TIL BESTYRELSE 
På valg i henhold til vedtægterne: 
Formand, Joakim Thörring stiller op til genvalg – JT blev genvalgt 
Sekretær, Charlotte Gottlieb Thörring stiller op til genvalg – CGT blev genvalgt 
Ungdomsformand, Tore Duvold stiller op til genvalg – TD blev genvalgt 
 
Joakim Thörring, Formand  (på valg i lige år) 

Næstformand – pt. vacant (på valg ulige år) 

Eva Thomsen, Kasserer (på valg ulige år) 

Charlotte G. Thörring, Sekretær (på valg lige år) 

Leif Johnson, Bane og klubhus (på valg lige år) 

Tore Duvold, Ungdomsudvalg (på valg lige år) 

Jacob Ulrich Krogh (på valg ulige år) 

Claes Clevin, Medlem (på valg ulige år) 

 
8. VALG AF REVISOR 
På valg: 
Finn Herche stiller op til genvalg – og blev genvalgt.  
 
9. EVENTUELT 
Lysanlæg 
JT gennemgik vores ønske vedr. etablering af lys på bane 1+2. LJ fortalte kort det lysanlæg, 
der pt. arbejdes med. Omkostningen er ca. 250.000 – og det indledende arbejde med 
kommunen er startet. 
 
Forslag fra salen: 
Når nabodialogen iværksættes, så bør DT have en plan for ”hvor og hvornår”, lyset er tændt.  
 
Herefter takkede formanden vores dirigent, Hans Petersen for indsatsen – og gav den 
traditionsrige opfordring til, at man møder op til såvel aktivitetsdag som standerhejsning: 
Aktivitetsdag: 24. marts kl. 10.00 
Standerhejsning: 7. april kl. 14.00 
 
Generalforsamlingen blev herefter afsluttet i god ro og orden. 


